
ORSZÁGGY ŰLÉSI KÉPVISEL Ő

Helyben

Országgyű lés Hivatala

Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin asszony
Az Országgyű lés elnöke

	

Irományszám :

	

/ 302
6

Érkezett: 2009 11ÁRL 0 6.

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 .* (2) bekezdése alapján „Újból a SAPS támogatásról” címmel írásbeli kérdés t
kívánok feltenni Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter úr !

A K/8561 . számú írásbeli kérdésemre adott válaszában Miniszter Úr közli a támogatás kiszámításána k
módszerét, illetve az azt meghatározó alapadatokat. Feltételezem, hogy kérdésemet félreértette, ugyani s
kérdésem arra irányult, hogy a magyar termel őknek kifizetett SAPS támogatás miért nem éri el a
Koppenhágai Egyezményben meghatározott értéket, azaz a 150 €/ha értéket .

Kérem továbbá Miniszter Urat, hogy szíveskedjen közölni a 2004 ., 2005., 2006. és 2007-es évekre
Magyarországnak megítélt SAPS támogatási keretet és ezen érvekhez tartozó igénylési alapkén t
rögzített hektár mennyiséget .

n Eredeti kérdésem, mi az oka annak, hogy a magyar termel ők az elméletileg nekik kifizethető
150€/ha helyett csak 132,83 €/ha támogatásban részesülnek, azaz Ön által idézett bizottsági
rendelet IV . melléklete miért csak 641 .446.000 €-t állapít meg ?

Várom válaszát .

Budapest, 2009 . március 6 .

Font` Sándor
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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